
 
 

Pozvánka na jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  11.12.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka 

Jansová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:  

HOSTÉ:  Lucie Hejnová 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Lenka Jansová 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis byl schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Žádné body k doplnění 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV stanovil Lenku Jansovou 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška dořešení CP a faktur 25.11.2024 ANO 

T.Faltejsek program on-line setkání 25.11.2024 ANO 

T.Pokorný TJ Lanškroun - dořešení vyčíslení pokuty 30.11.2024 ANO 

A.Jansa email rozhodčím 1R – střídavý start 30.11.2024 ANO 

P.Droznová 
výběrové řízení Facebook - další komunikace v 
rámci výběru 30.11.2024 ANO 

A.Jansa zaslání rozvojového plánu na VV 30.11.2024 ANO 

P.Droznová zaslání seznamu přihlášených na stáž na VV 30.11.2024 ANO 

všichni 
projití rozvojového plánu, návrhy na realizaci 
úkolů 11.12.2024 ANO 

R.Typlová zorganizování stáže, pokud si účastník vše zaplatí 11.12.2024 ANO 

T.Faltejsek nový termín - Regionální turnaj elévů 11.12.2024 ANO 

 

 

 



 
 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – probíhají bez větších komplikacích, v malém množství 

• Problémy oddílů – aktuálně LK neřeší žádný podnět od oddílů 

• Pokuty – do této doby uděleny pokuty za cca 20 tisíc Kč 

• Kontumace - od minulého setkání žádné nové kontumace neproběhly 
 

6.2. Komise mládeže 

• Proběhlo on-line setkání – viz zápis z jednání 

• Organizace – bez připomínek 

• Náměty a připomínky 

• Bez připomínek 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce 
▪ Online setkání 

• Online setkání předsedů komise rozhodčích, komise mládeže a 
disciplinární komise se zástupci oddílů. 

• Předmětem setkání bylo zejména chování hráčů a RT při soutěžních 
utkáních. 

• Plánované akce 
▪ Zasedání KRD 

• KRD odsouhlasila termín zasedání na 16. 12. 2024. Zasedání proběhne 
v Hořicích. 

• Zásadním bodem zasedání bude posun rozhodčích na jednotlivých 
listinách a vyhodnocování projektů KRD (styčný důstojník, mentoring...). 

• Náměty a připomínky 

•  Bez dalších připomínek 
  

6.4. Komise ženského florbalu 

• Informace, náměty, připomínky 

• Bez dalších připomínek 
 

7. Marketing a medializace  

7.1. Facebook  

• Nový správce sítě 

• VV rozhodoval mezi dvěma kandidáty, kteří zaslali příkladový článek z víkendu a 

návrh na propagaci MS žen 

o VV schválil Matěje Kourka 

• ÚKOLY: P.Droznová – bude kontaktovat účastníky, připraví informace k objemu 

práce 

• ÚKOL: L.Jansová předá potřebné informace novému správci a zasvětí ho do 

správného procesu 

• Schválena odměna 2.000 Kč za měsíc, při splnění zadaných úkolů 

 

 



 
 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

o Bez připomínek 

 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

o VV je pravidelně informován o čerpání rozpočtu 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

- VV se zabýval následujícími materiály a vnesl k nim následující připomínky: 

- Koncepce oblasti rozvoje řízení 

o Stav v časovém horizontu za 3 - 4 roky 

▪ KS se bude více zabývat nastavením a řízením regionálních soutěží, tak aby 

nastavení bylo co nejvhodnější pro celkový rozvoj florbalu 

• VV má obavu, aby v budoucnosti nedošlo ke kompletnímu sjednocení 

soutěžních parametrů a region by pak přišel o možnost přizpůsobit 

jednotlivé soutěže regionálním potřebám 

• VV je přesvědčen, že každý region má jiná specifika a měl by mít 

možnost úpravy svých soutěží dle aktuální situace 

• VV zajímá konkrétní příklad a žádá o vysvětlení, jak si tento bod vlastně 

vyložit, aktuálně to působí tak, že KS chce více pravomocí převzít od 

regionální Ligové komise 

o Systémy soutěží 

▪ VV připomínkuje přesné nastavení postupů a sestupů 

▪ Zamyšlení nad tím, že není možné srovnávat mužské a ženské soutěže na 

stejné úrovni 

▪ Zamyšlení nad frekvencí zápasů u 1. ligy žen, podmínky v této soutěži nejsou 

přiměřené pro to, aby hráčky byly připravené do Extraligy a nad počtem 

družstev v 1. lize 

▪ Je k dispozici analýza věku hráček v nejvyšších soutěžích? 

▪ V regionech bude iniciován vznik hobby soutěží 

• VV by uvítal více informací k tomuto bodu 

• Náš region vznik takové podobné soutěže řešil, ale po praktické stránce 

se ji nepodařilo zorganizovat 

• Jaký to bude mít praktický dopad pro regionální soutěže? 

• Případná domluva se Sokolem by mohla vygenerovat řadu nových 

družstev – hráč ČF se nyní nemůže zúčastnit Župního přeboru 

▪ Kategorie mužů - diskuse na téma přechodu na krajské soutěže 

• VV s tímto nesouhlasí, došlo by ke snížení kvality a nebyla by kvalitní 

příprava pro postup do vyšší soutěže 

• Naopak by se regionální VV raději vydal cestou jednozápasů 

v Regionální lize 

 



 
 

- Koncepce elitních soutěží 

o Dořešení po mailu 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• VV prošel bod po bodu celý RRP a vytyčil si následující úkoly: 

- ÚKOLY: 

- HIGH LEVEL – Hořice (ekonomika) + Dobruška (zaměření na ženský florbal) 

o  O.Laška požádá Dobrušku o realizaci  

- skupina oddílů s ambicí vstupu PP č. 3 

o TJ Svitavy – R.Typlová 

o TJ Sokol Dvůr – L.Jansová 

o FBK Jičín – T.Pokorný 

o FTC Vysoké Mýto – O.Laška 

- skupina rozvíjejících se oddílů PP č. 2 

o T.Faltejsek – projekt na vzdělávání trenérů 

o Snaha o postup trenérů z D do C 

o Delegáti na celostátní VH – nutné zapracovat na tom, aby delegáti naší VH měli zájem 

odjet na celostátní VH 

- Realizace ankety – požadavek na grafiku již je nyní na ČF 

o Přidání nových kategorií - trenér a rozhodčí 

- Projekt vzdělávání pro trenéry v rámci regionálních výběrů – T.Faltejsek 

- Zaplnění bílých míst 

o L.Jansová + R.Typlová – školy z Rychnova a blízkého okolí – uspořádání turnaje 

- Kostelec nad Orlicí – oživení florbalu v klubu – L.Jansová 

 

11.  Disciplinární komise 

- Informace o případech 

- L.Hejnová informovala o případech od začátku sezóny 

- VV řeší počet navýšení zahájených případů a hledá varianty, jak situacím předcházet  

- VV nabízí variantu, aby u pochybení v rámci použití sprostých slov nebylo řízení zahájeno, ale 

aby zároveň šel mail na proviněného, že v případě dalšího pochybení bude řízení zahájeno 

- KRD – vytvoří statistiku rozhodčích, kteří udělují ČK 

 

12.  Různé 

12.1. Zahraniční stáž 

o Trenéři můžou jet i externě po zaplacení, ale zařídí si vše sami 

o Připravena smlouva pro vybrané trenéry  

o VV schválil čtyři zájemce: 

1. Marek Pech  

2. Tomáš Meduna 

3. Šárka Chlumská 



 
 

4. Karel Havlíček  

o VV se rozhodl, že z každého oddílu pojede pouze jeden účastník 

o VV dále rozhodl, že Ondřej Vykydal a Iveta Růžičková, kteří byli z finálního výběru 

vyřazeni právě kvůli výběru trenéra ze stejného oddílu, jako jsou oni (přestože by je 

jinak VV na stáž vybral), mají zajištěné místo na podzimní stáži, jedinou podmínkou je 

opětovné podání žádosti 

o ÚKOL: P.Droznová – informuje všechny zájemce 

 

12.2. Školské turnaje – vyhodnocení  

o Náborová akce – Haga Pardubice, TJ Svitavy, FbC Skuteč a FBK Hořice 

o Termíny na krajská kola – vyřeší P.Droznová spolu s koordinátory  

 

12.3. Žádosti ke kraji, vyúčtování 

o Žádosti k HK kraji – podány žádosti na rozhodčí a příprava na ODM 

o Vyúčtování je vyřešeno, zbývá jen odeslat na úřady 

 

12.4. Termíny jednání VV jaro 2025 

▪ 23.1. 

▪ 20.2. 

▪ 20.3. 

o Stanovení termínu VH VH 

▪ 23.4. – Nemošice 

▪ ÚKOL: P.Droznová zjistí obsazenost 

 

12.5. Schválení jednacích řádů a statutů komisí 

o A.Jansa dořeší a zašle ke schválení emailem 

 

12.6. Hlavně nezlobte 

o 15.12. proběhne další akce pořádaná v našem regionu, tentokrát v Pardubicích, kde 

proběhne turnaj mladších žáků 

o P.Droznová v kontaktu s organizátory, předány informace na pořadatele 

o Náš region bude zastupovat Iveta Růžičková 

 

12.7. T.Pokorný - připomínka  

o akce typu Street florbal – možnost přihlašování spolupořádání zasílat dříve než 

poslední podvečer možnosti žádat o dotace 

 

13. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová dořešení redaktora Facebooku 18.12.2024   

P.Droznová informace zájemůc o stáž 18.12.2024   



 
 

L.Jansová informace - nový redaktor Facebooku 18.12.2024   

P.Droznová místo VH 23.01.2024   

L.Jansová seminář High level 23.01.2024   

O.Laška seminář High level 23.01.2024   

R.Typolová setkání s oddílem PP3 23.01.2024   

L.Jansová setkání s oddílem PP3 23.01.2024   

O.Laška setkání s oddílem PP3 23.01.2024   

T.Pokorný setkání s oddílem PP3 23.01.2024   

T.Faltejsek vzdělávání trenérů v rámci výběrů a vzdělávání trenérů 23.01.2024   

L.Jansová anketa 23.01.2024   

L.Jansová bílá místa - turnaj Rychnov n.K 23.01.2024   

 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Jednání ukončeno ve 13 hodin 


